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附件 1

论文题目（黑体 4 号）

作者 1，作者 2，通讯作者*（楷体小 4号）

1单位,城市,邮编（楷体 5 号）

2单位,城市,邮编（楷体 5 号）

*通讯作者邮箱（Times New Roman，小 5号）

摘要格式要求：

1. 摘要不得超过一页，包括表格，图形和参考文献。

2. 摘要页面的文字撰写区域（包括标题和参考文献）建议页面设置为左，右，上

和下页边距 2.5厘米。

3. 每个作者的姓名都应使用楷体小 4号字体键入。

4.对于来自不同机构的多位作者，请在每位作者的名字后加上上标编号来标识 他们

。

5. 通讯作者用上标*标识。请确保指定了主要作者或通讯作者的详细联系信息， 至少

包括他们的电子邮件地址。

6. 摘要正文用 5号宋体字体。行距应为 1.25倍，且段落设置合理。

7.在摘要文本之后包括一个引用列表，该列表按引用在摘要中出现的顺序详细列出了

引用。建议的样式如下。

图 1（宋体，小 5号）

关键词：关键词一；关键词二；（5号宋 ，不超过 5个关键词）

参考文献：

[1] J. Wu, Z. You, M. Li, et al., Adv. Energy Mater. 2024, 2403585
[2] L. Wang J. Wu C. Bao, et al., SusMat. 2024， 4, 72-105.
[3]陈龙. 固态锂电池复合型聚合物电解质研究[D]. 北京科技大学, 2019.
[4]孙克宁. 固体氧化物燃料电池[M]. 北京：科学出版社, 2019:15-18.
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附件 2

Abstract format

Title (14pt Times New Roman bold)

First A. Author1, Second B. Author1,2,* and Third C. Author2 (12pt Times New Roman)
1 Institutution1, Address1, City1, Country1 (12pt Times New Roman Italic) 2

Institutution2, Address2, City2, Country2 (12pt Times New Roman Italic)

(* e-mail address)

This document provides instructions for preparing an abstract for the 21th National
Conference on Solid State Ionics and International Forum on New Materials and
Technologies for Energy Conversion and is written in the format according to the
guidelines given below.
1. The abstract must not exceed one page including tables, figures and references.
2. The text composition area (including title and references) for the abstract page setup
for A4 paper is 2.5 cm for the left, right, top and bottom margins.
3. Each author's name is to be typed in 12-point Times New Roman font with the first
letter of the name, initials and the first letter of the family name capitalized.
4. For multiple authors from different institutions, identify each author with a
superscript number placed after the author's family name.
5. Underline the presenting author and identify the corresponding author with a
superscript symbol *. Please be certain that the presenting author and/or the
corresponding author are designated with detailed contact information, including at
least their e-mail addresses.
6. The preferred typeface for the abstract body text is 12-point Times New Roman font.
The line spacing is to be 1.0 and the paragraphs are to be fully justified.
7. Indicate references (if present), using sequential numbers enclosed in square brackets,
e.g. [1]. Include, if necessary, after the abstract text, a reference list that details the
reference in the order in which they appear in the abstract. The suggested style is given
below.

Fig.1 (10pt Times New Roman)
Keywords: keyword 1; keyword 2; (12pt Times New Roman, no more than 5 keywords)
References：
[1] Z. Y. Wen, C. Shen, Y. Lu., ChemPlusChem, 2015, 80(2):270-287.
[2] X. Liang, Z. Y. Wen,Y. Liu et al., Journal of Power Sources, 2011,196(22):9839-
9643
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